

## Mødereferat

*Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter*

Emne					
Lokation		Referent	Søren	Dato	08/06/2017
Til stede	Svend, Søren, Kim, Steen, John, Rasmus, Peter	Fraværende	Agnete, Sussi, Jacob, John M,		

<b>1. Nyt fra Kim.....</b>	<b>2</b>
<b>2. Økonomi – status på drift og budget 2017.....</b>	<b>2</b>
<b>3. Depotrum – opdatering på projekt.....</b>	<b>2</b>
<b>4. Opfølgning på arbejdsdag – udestående vedligehold (malerarbejde).....</b>	<b>2</b>
<b>5. Planlægning sæson 2017/18.....</b>	<b>2</b>
<b>6. Opfølgning på to-do-listen.....</b>	<b>2</b>
<b>7. Næste møde.....</b>	<b>2</b>
<b>8. Godkendelse af referat.....</b>	<b>2</b>
<b>9. Evt. ....</b>	<b>2</b>

## 1. Nyt fra Kim

Nye bord- og bænksæt (kun 2)

Halfordeling til næste sæson på plads

Dialogmøde med Anna Trolles Skole vedr kommende sæson

## 2. Økonomi – status på drift og budget 2017

Saldobalance pr 31-05-2017 gennemgået. Det ser fint ud i forhold til budget.

Vi udskifter de gasdrevne varmepaneller i hal 1 til vandbårne kaloriferer såfremt der er tilstrækkelig kapacitet i varmepumpeanlægget til at trække det. Søren igangsætter når grundlaget er på plads.

## 3. Depotrum – opdatering på projekt

Projektet skrider stille frem og rummet er ved at være lukket. Arbejdet fortsætter hen over sommeren.

## 4. Opfølgning på arbejdsdag – udestående vedligehold (malerarbejde)

Arbejdsdagen var en stor succes.

Vinduer m.m. i gl. hal trænger til vedligehold. Der udarbejdes beskrivelse og overslag til næste møde.

## 5. Planlægning sæson 2017/18

Planlægning stort set på plads. Der er kun ganske få huller i timeplanen.

Der skal lave bøsninger til små håndboldmål i hal 2 (til 3 baner)

## 6. Opfølgning på to-do-listen

Peter gennemgik listen

Fodboldmål må ikke stilles på brandvejen omkring hallen. BIF orienteres.

Der er 4 ledige udstyrskasser i hal 1

## 7. Næste møde

Onsdag d. 16. august kl 19 i hallen.

## 8. Godkendelse af referat

Referat godkendt.

## 9. Evt.